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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető Miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Gyiimölcsöző-e a köz számára a közvagyon hasznosítása? 3 . ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Folyó év február 25 . napján írásbeli kérdést intéztem Önhöz az Állami Számvev őszék V-
2017-250/2011-2012 ikt . számú ellenőrzési jelentés 1 . függelékében foglalt, költségvetési
szervek által ingyenesen használatba adott ingatlanokkal kapcsolatosan .

Tisztelt Miniszter Asszony a kérdéssel érintett 271 darab ingatlan közül — március 12 . napján
megküldött válaszában – mindössze 138 ingatlanra vonatkozólag adott magyarázatot azzal a
kiegészítéssel, hogy a további jogviszonyok vonatkozásában az MNV Zrt . bevonásáva l
részletes tájékoztatást kért, amelyet kézhez vételt követően továbbít a részemre.

Minthogy Tisztelt Miniszter Asszony válaszának beérkezése óta közel egy hónap eltelt,
feltételezem, hogy a részletes tájékoztatás időközben elkészült .

Erre való tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Asszonyt, hogy az ingyenes használato t
biztosító jogviszonyt megalapozó szerz ődés megnevezését (típusát), tárgyát, létrejötténe k
időpontját, a szerződő felek megnevezésével, illetve a jogviszony tartamával együtt
valamennyi érintett, nem költségvetési szerv részére használatba adott ingatla n
vonatkozásában bemutatni szíveskedjen.
Kérem továbbá, hogy azokban az esetekben, ahol az ingyenes használat esetlegesen valamel y
közfeladat ellátása céljából került biztosításra, e tény kerüljön feltüntetésre .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013. április . :
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